
 Protokół nr 80/2021

z posiedzenia Zarządu Powiatu

w dniu 25 lutego 2021 r.

Z  uwagi  na  aktualną  sytuację  epidemiologiczną  przeprowadzono  zdalne  80  posiedzenie
Zarządu  Powiatu  z  wykorzystaniem  środków  porozumiewania  się  na  odległość to  jest  za
pomocą środków audiowizualnych na zasadzie wideokonferencji. 
Dyskusja i głosowania odbyły się poprzez system informatyczny.
W  zdalnym  posiedzeniu  uczestniczyli:  Starosta  -  Andrzej  Ochlak,  Wicestarosta  –  Jerzy
Czapliński,  Członkowie  Zarządu  Powiatu:   Barbara  Grzywacz,  Teresa  Łątkowska,  Marcin
Buliński,  Sekretarz  –   Ewa  Kalisz  -  Górzkowska  oraz  Skarbnik  –   Sebastian  Kiński.  Pan
Starosta  potwierdził  obecność  wyżej  wymienionych  osób,  w  posiedzeniu  uczestniczyło  
5 członków Zarządu. Wymóg kworum został zachowany. Posiedzenie otworzył pan Starosta.

Pan Starosta przedstawił propozycję porządku obrad 80 zdalnego posiedzenia Zarządu. Poprosił
o rozszerzenie porządku obrad o następujące punkty: 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany dokumentu przyjętego uchwałą
Nr 71/485/2020 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 3 grudnia 2020
r. pn. „Plan działania na rzecz poprawy zapewnienia dostępności osobom ze szczegól-
nymi potrzebami na lata 2020-2021 w Powiecie Nowomiejskim”. 

2. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały
Nr XXVI/172/2020 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 30 grudnia
2020 r. w sprawie zatwierdzenia przystąpienia do realizacji projektu pn. „Wsparcie in-
stytucji  zajmujących  się  opieką  nad  osobami  wymagającymi  wsparcia  
z  terenu  powiatu  nowomiejskiego”  przez  Powiatowe  Centrum  Pomocy  Rodzinie  
w Nowym Mieście Lubawskim współfinansowanego przez Unię Europejską w ramach
Europejskiego Funduszu Społecznego. 

Pan Starosta  zapytał,  czy  są jakieś  uwagi  do przedstawionego porządku posiedzenia  wraz  
z rozszerzeniem. Stanowi on załącznik nr 1.
Do  porządku  obrad  Członkowie  Zarządu  nie  zgłosili  żadnych  uwag. Za  przyjęciem
zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,
M. Buliński. 

W zdalnym posiedzeniu Zarządu wzięli udział: pan Marcin Sobczak – zastępca dyrektora Po-
wiatowego Urzędu Pracy oraz pani Anna Marchlewska-Barczewska – dyrektor Powiatowego
Centrum Pomocy Rodzinie.

Pierwszym punktem porządku posiedzenia  było  podjęcie  uchwały  Zarządu Powiatu w
sprawie przystąpienia do projektu pt. „Aktywizacja osób w wieku 30 lat i powyżej pozo-
stających bez pracy w powiecie nowomiejskim (VII)” współfinansowanego przez Unię Eu-
ropejską ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Pro-
gramu Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego 2014-2020 oraz upoważnie-
nia Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym Mieście Lubawskim. 
/głos zabrał pan M. Sobczak – zastępca dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy/

Pan Sobczak poinformował, że jest to projekt systemowy, który będzie trwał dwa lata. Dodał,
że całkowita wartość projektu wyniesie 3 258 757,30 zł. W ramach środków planuje się zakty-
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wizować  około  143  osób  bezrobotnych  w  2021  r.  oraz  około  77  osób  bezrobotnych  
w 2022 r. Wyjaśnił, że środki zostaną przeznaczone na organizację: staży, szkoleń, prac inter-
wencyjnych, dotacje na rozpoczęcie działalności gospodarczej oraz doposażenie miejsc pracy.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu uchwa-
ły.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za głosowali:  A. Ochlak,  J.  Czapliński,  B. Grzywacz,
T. Łątkowska, M. Buliński.
/pan M. Sobczak wylogował się ze zdalnego posiedzenia Zarządu/

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu
Powiatu w sprawie zmiany dokumentu przyjętego uchwałą Nr 71/485/2020 Zarządu Po-
wiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 3 grudnia 2020 r. pn. „Plan działania na rzecz
poprawy zapewnienia dostępności osobom ze szczególnymi potrzebami na lata 2020-2021
w Powiecie Nowomiejskim”. 
/głos zabrała pani Anna Marchlewska – Barczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie/ 

Pani Marchlewska-Barczewska wyjaśniła, że zmienia się załącznik do uchwały dotyczący pla-
nu działania na rzecz poprawy dostępności dla osób ze szczególnymi potrzebami. Dodała, że
wstępnie miał powstać jeden raport ze wszystkich jednostek. Natomiast w połowie stycznia do-
konane zostały zmiany, zgodnie z którymi oddzielny raport muszą przygotować wszystkie jed-
nostki, organizacje i stowarzyszenia, które posiadają swój REGON. Raport jest przesyłany do
Głównego Urzędu Statystycznego.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu uchwa-
ły.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za głosowali:  A. Ochlak,  J.  Czapliński,  B. Grzywacz,
T. Łątkowska, M. Buliński.

Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały
Rady Powiatu w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały Nr XXVI/172/2020 Rady Po-
wiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie zatwierdzenia
przystąpienia do realizacji projektu pn. „Wsparcie instytucji zajmujących się opieką nad
osobami  wymagającymi  wsparcia  z  terenu powiatu  nowomiejskiego”  przez  Powiatowe
Centrum  Pomocy  Rodzinie  w  Nowym  Mieście  Lubawskim  współfinansowanego  przez
Unię Europejską w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego. 

Pani Marchlewska-Barczewska poinformowała, że wystąpiono z wnioskiem do  Urzędu Mar-
szałkowskiego o wydłużenie terminu realizacji projektu ze względu na brak możliwości uzy-
skania wskaźnika dotyczącego wypłaty dodatku do wynagrodzenia dla pracowników Domu Po-
mocy Społecznej. Wyjaśniła, że dodatek ten nie mógł być wypłacony osobie, która została po-
wołana na stanowisko dyrektora DPS. W związku z powyższym, za zgodą Urzędu Marszałkow-
skiego kwota niewypłaconego dodatku w wysokości 4 412,68 zł zostanie przeznaczona na za-
kup środków ochrony osobistej dla pracowników DPS. Ponadto termin realizacji został wydłu-
żony również ze względu na zakup testów na obecność koronawirusa przez Dom Dziecka. Wy-
jaśniła,  że  testy  mają  być  wykonane  w  okresie  trzech  miesięcy,  raz  
w miesiącu będą testowani wychowankowie oraz pracownicy placówki.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu uchwa-
ły.
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Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Pismo z Urzędu Marszałkowskiego Województwa Warmińsko-Mazurskiego stanowi załącznik
nr 2.

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głoso-
wali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  T. Łątkowska, M. Buliński.

/pani A. Marchlewska-Barczewska wylogowała się ze zdalnego posiedzenia Zarządu/

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w spra-
wie przyjęcia bilansu budżetu powiatu nowomiejskiego za 2020 r. 

Pan Skarbnik szczegółowo omówił  bilans budżetu powiatu nowomiejskiego za 2020 r. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu uchwa-
ły.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za głosowali:  A. Ochlak,  J.  Czapliński,  B. Grzywacz,
T. Łątkowska, M. Buliński.

Trzecim punktem porządku posiedzenia  było  zapoznanie  się  ze stanowiskiem Sejmiku
Województwa Warmińsko – Mazurskiego w sprawie rażąco niskiej alokacji przewidzia-
nej w projekcie „Umowy Partnerstwa dla realizacji polityki spójności 2021-2027 w Pol-
sce” na realizację programu regionalnego województwa warmińsko – mazurskiego. 

Pan Buliński stwierdził, że należałoby się zastanowić, czy Rada Powiatu nie powinna podjąć
podobnego stanowiska, ponieważ wszystkie samorządy lokalne są w podobnej sytuacji. Dodał,
że dysproporcje w alokacjach dla poszczególnych województw są tak duże, iż należałoby zain-
terweniować w tej sprawie. Stwierdził, że w pełni zgadza się ze stanowiskiem Sejmiku Woje-
wództwa Warmińsko – Mazurskiego. Dodał, że podobny apel wystosowują również posłowie.
Pani Grzywacz przychyliła się do stwierdzenia pana Bulińskiego. Dodała, że w tej kwestii nale-
ży zareagować. 
Pani Łątkowska również przychyliła się do wypowiedzi swoich poprzedników. Stwierdziła, że
należy walczyć o środki dla naszego województwa. 
Stanowisko Sejmiku Województwa Warmińsko – Mazurskiego stanowi załącznik nr 3.

Czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z interpelacją radnego Da-
niela Zdanowskiego  w sprawie planów rządu w kierunku centralizacji szpitali powiato-
wych.

Pan Starosta poinformował, że kwestia która została przedstawiona w interpelacji pana radnego
Zdanowskiego będzie omawiana w sprawach różnych na sesji Rady Powiatu. Stwierdził, że sta-
nowisko musi wyjść z Rady Powiatu, nie może to być stanowisko tylko Starosty czy Zarządu
Powiatu. 
Pan Buliński przychylił się do stwierdzenia pana Starosty, żeby to Rada Powiatu wystosowała
stanowisko w powyższej kwestii.

Interpelacja radnego Daniela Zdanowskiego stanowi załącznik nr 4.

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne.

3



Członkowie Zarządu w tym punkcie nie poruszyli żadnego tematu.
Starosta podziękował za udział w zdalnym posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady.

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu
                                                                                                          Andrzej Ochlak
Protokół sporządziła                                                                        
Anna Andrzejczak
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